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Zápis č.58 

 
o schůzi výboru Bráničánek, z.s. konané v úterý 28.04.2015 od 18:00 hod. ve Sport Baru (na 
fotbalovém hřišti). 
 
Přítomni: Ing. Černý Jan, Plačková Hana a Ing. Kotolanová Petra 
Krutišová Hana, Ferda Dušan, Mgr. Ferdová Jana, Brustmannová Monika, Ing. Dužíková 
Petra a Ing. Dužík Petr. 
 
 
Omluveni: - 
 
Předseda Černý Jan zahájil schůzi výboru s následujícím programem: 

1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti 
3. Předběžná kontrola zaplacených členských příspěvků 
4. Úprava zahrádky u ZŠ Moravské Bránice 
5. Možnosti dovybavení dětského hřiště 
6. Volné návrhy 
7. Ukončení zasedání 

 
K bodu 2)   
Předseda sděluje: 

 Od posledního zasedání výboru spolek uskutečnil tyto akce: 
a. Vítání jara dne 27.03.2015 
b. 100 jarních kilometrů. Zatím uskutečněny 3 trasy (12, 19 a 26. dubna). Celkem je 

plánováno 11 tras.  
Pozn. Hana Krutišová sděluje, že termín na Pálavu (14.6.2015) koliduje s Poutí 
v Kounicích a navrhuje najít náhradní termín. 

c. Jarní moravskobránický blešák (11.04.2015) – drobné dary pro spolek: celkem 50 
Kč.  

d. Na výstavě konané k příležitosti 70. výročí osvobození obce kronikářkou obce 
(Jana Černá) bylo prodáno 10 hrnků s motivem obce.  
Pozn: nyní máme ještě 81 ks hrnků (10 ks - zvonička, 71 ks - hasička). 

 
 Provedena revize dětského hřiště, viz. zpráva jednatelky níže.  

 
 Došlá pošta: 

a. Výpisy z účtu za měsíce 11/2014 – 03/2015 
 
 
Jednatelka sděluje: 

 Revize hřiště provedena dne 21.03.2015 fa. Ing. Luděk Simonides. Z kontroly 
vyplynuly tyto nedostatky/požadavky:  

o Přemístit kolotoč tak, aby se bezpečnostní zóny jednotlivých prvků neprotínaly 
o Odstranit třísky (ostré výstupky) na ohrazení hrací plochy 

 V případě jakékoli potřeby se můžeme na pana Simonidese obrátit, např. konzultace 
při rozšiřování hřiště apod.  
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Zpráva pokladní: 

 Celkový stav pokladny je 7.725 Kč. 
 
Hospodářka sděluje: 

 Stav účtu k dnešnímu dni: 42.129,44 Kč. 
 

 
K bodu 3) 
K dnešnímu dni zaplatilo členské příspěvky celkem: 20 členů z celkových 29 členů. 
 
Usnesení 58/01: Výbor připomíná členům, že termín pro zaplacení členských příspěvků je dle 
stanov do 31. března každého roku. V letošním roce, byl členskou schůzí stanoven termín do 
30. dubna 2015. 
 
K bodu 4) 
Jednatelka Hana Plačková a Monika Brustmannová seznámily přítomné členy s navrhovanou 
úpravou zahrádky v ZŠ.  
Stručně shrnuto: „O úpravě zahrádky se bez valného výsledku uvažuje již nejméně dva roky. 
Z toho důvodu iniciovaly schůzku rodičů, starosty obce a ředitelky školy, která se uskuteční 
v pondělí 04.05.2015 od 16h v ZŠ. Plán úpravy zahrádky spočívá v úpravě plochy (případně 
s vysazením keřů) a pořízením alespoň 3 setů lavic a výstavby altánu. Zahrádku by ZŠ 
využívala jak pro volnočasové aktivity, tak pro výuku.“ 
 
Předseda připomíná, že na tuto akci spolek usnesením výboru č. 54/2 rozhodl věnovat částku 
do výše 15.000 Kč. Přičemž: 

- 7.230 Kč je z akce MŠ a ZŠ „Rozloučení s předškoláky“,  
- 7.770 Kč je věnováno z prostředků spolku 

o z toho: 5.124 Kč je z akce Výstava fotografií, 2.646 Kč je z našeho účtu. 
 
Dále vedena diskuse o možnostech úpravy zahrádky, provedení a jejího financování.  
Diskuse uzavřena s tím, že spolek se na této akci oficiálně bude podílet v souladu s výše 
uvedeným usnesením. Realizace projektu bude ponechána na ZŠ, Obci (jakožto zřizovateli 
školy) a na rodičích.  
Další možnosti participace spolku na tomto projektu budou případně diskutovány dle 
výsledků schůzky a potřeby. 
 
K bodu 5) 
Předseda navrhuje uvažovat o možnosti doplnění dětského hřiště o další herní prvek, 
například o šplhací soustavu. Po zaplacení členských příspěvků, by spolek měl disponovat cca 
35.000 Kč, za tuto částky by již bylo možno pořídit nějaký prvek. Pracovní představa je ta, že 
by hřiště bylo rozšířeno o cca 5 metrů směrem nahoru a v tomto prostoru by šplhací soustava 
tvořila opticky jako protiváha dvou houpačce na dolním konci hřiště. 
Předseda připomíná, že v případě jakéhokoli rozšíření hřiště, bude nutné záležitost projednat 
jak s Obcí, jakožto majitelem pozemku, tak se stavebním úřadem, jelikož zastavěná plocha by 
tak překročila stávající územní rozhodnutí. Současně je nutné věnovat pozornost případnému 
omezení z hlediska pořádání hodů v přilehlém prostoru. Nicméně za dobu existence hřiště 
nebylo pozorováno zásadnější omezení v tomto směru.  
Následně byla vedena krátká diskuse ohledně dodavatele a možnosti konzultace s panem 
Simonidesem. Žádný závěr učiněn nebyl, věc je stále otevřená pro další diskusi. 
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K bodu 6) 
Jednatelka navrhla, abychom uspořádali brigádu na úpravu hřiště a odstranění nedostatků 
zjištěných při revizi. Dohodnuto následující:  
Brigáda na údržbu dětského hřiště se uskuteční v pátek 15.05.2015 od 16:00.  
Plán práce:  

- Renovace dřevěných částí prvků (broušení + natírání) 
- posekání a vytrhání trávy 
- předělání kolotoče na vhodnější místo 
- zaříznutí palisád 

Brigáda se uskuteční pouze za příznivého počasí.  
 
 
Dalšího nebylo.  
 
 
Schůzi ukončil předseda v 19:30. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


